



La version française suit la version anglaise

Hello,

Given some of the challenges in obtaining rapid tests, Transport Canada would like to bring to your attention a Health Canada [portal](#) where organizations can express their interest in procuring rapid tests.

Once you have registered your request for rapid tests through this portal, please send the detail of your requests to the [Aviation Security Inbox](#) and Transport Canada will provide Health Canada the list of organizations that should be prioritized given the essential nature of their work.

Please note that Health Canada has indicated that the highest priority is employees who are in regular close contact with the public throughout a working day.

Thank you for your ongoing collaboration,

.....

Bonjour,

Compte tenu de certains des défis liés à l'obtention de tests rapides, Transports Canada aimerait porter à votre attention un [portail](#) de Santé Canada où les organisations peuvent exprimer leur intérêt à se procurer des tests rapides.

Une fois que vous avez enregistré votre demande de tests rapides via ce portail, envoyer le détail de vos demandes dans la [boîte de réception de la sûreté aérienne](#) et Transports Canada fournira à Santé Canada la liste des organisations qui devraient être prioritaires compte tenu de la nature essentielle du travail.

Veuillez noter que Santé Canada a indiqué que la priorité absolue est accordée aux employés qui sont en contact étroit et régulier avec les membres du public tout au long d'une journée de travail.

Merci de votre collaboration continue,

Jennifer McKinley
Acting Executive Director, Aviation Security Operations
Directrice exécutive par intérim, Opérations de la sûreté aérienne